
 
Protokół Nr 31/2013 

 
z posiedzenia Komisji Zdrowia i Bezpieczeństwa Publicznego Rady Powiatu  
w Kluczborku w dniu 29 października 2013 r. 
 
Przewodniczył Przewodniczący Komisji - Mirosław Misiak 
 
Lista obecności w załączeniu. 
 
 Porządek posiedzenia: 
 
 1.Otwarcie posiedzenia. 
 2.Analiza materiałów na XXXV sesję. 
 3.Wolne wnioski. 

4.Zamknięcie posiedzenia.   
 
            Zaproszeni: 

 
1. Wanda Słabosz - Skarbnik Powiatu, 
2. Mieczysław Zaleciński - Naczelnik Wydziału Spraw Obywatelskich,  

                                                            Zarządzania Kryzysowego i Promocji Zdrowia 
                                                    Starostwa Powiatowego w Kluczborku.       

 
Ad.1 
 
Przewodniczący komisji przywitał wszystkich zebranych na dzisiejszym posiedzeniu. 
Następnie Przewodniczący komisji przedstawił porządek dzisiejszego posiedzenia. 
Radni nie wnieśli zapytań i jednogłośnie przyjęli porządek obrad dzisiejszego posiedzenia.  
 
Ad.2 
 
Przewodniczący komisji przedstawił projekty uchwał na XXXV sesję w następujących 
sprawach: zmiany Uchwały Budżetowej Powiatu Kluczborskiego na rok 2013 Nr 
XXVII/209/2012 Rady Powiatu w Kluczborku, zmiany wieloletniej prognozy finansowej, 
zmiany Uchwały Nr XXIX/227/2013 Rady Powiatu w Kluczborku z dnia 21 marca 2013 r. w 
sprawie określenia zadań do realizacji ze środków Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób 
Niepełnosprawnych na 2013 rok, ustalenia wysokości opłat za usunięcie i przechowywanie 
pojazdów w 2014 roku, uchwalenia Regulaminu Organizacyjnego Starostwa Powiatowego w 
Kluczborku,  ustalenia rozkładu godzin pracy aptek ogólnodostępnych na terenie powiatu 
kluczborskiego na 2014 rok, wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy dzierżawy na 
okres oznaczony do 3 lat, po umowie zawartej na czas oznaczony do 3 lat, której 
przedmiotem jest ta sama nieruchomość stanowiąca własność Powiatu Kluczborskiego. Radni 
jednogłośnie wyrazili pozytywną opinię o powyższych projektach uchwał.  
Pan Starosta przedstawił projekt uchwały w sprawie zgody na zawarcie z Burmistrzem 
Byczyny porozumienia dotyczącego przejęcia zarzadzania drogą gminną Nr 100504O 
(Miechowa-Proślice-Brzózka-Polanowice) na odcinku w miejscowości Proślice w km 
4+538,25 o długości 0,530 km. 
Pan Starosta poinformował, że złożono dwa wnioski do „schetynówek”, na dość duże 
zadania, w tym jedno to droga o dł. 12 km. przebiegająca przez Polanowice, Proślice, zadanie 
na kwotę około 6 mln. zł.  Pan Starosta dodał, że,  na prośbę Burmistrza Byczyny, 
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dołączyliśmy do projektu fragment 500 m drogi gminnej, 100 tys. ze strony gminy zostało na 
ten cel zabezpieczone. Urząd Wojewódzki weryfikując wniosek stwierdził, że powiat nie jest 
zarządcą tego odcinka drogi, na który składa wniosek. Pan Starosta stwierdził, ze gmina nie 
musi nam drogi przekazywać, a jedynie zawrzeć z nami porozumienie o przejęciu przez 
powiat zarządu nad tą drogą na czas realizacji inwestycji i ciągłości projektu. Do tego 
potrzebna jest uchwała Rady Powiatu i Rady Gminy Byczyna.  
 
Ad.3 
 
Przewodniczący komisji poruszył kwestię laboratorium przy Szpitalu.  
Członkowie Komisji Zdrowia wystąpili z wnioskiem dotyczącym planowanej przebudowy 
skrzyżowania ulic Marii Skłodowskiej - Curie, Drzymały i Strzeleckiej, zwracam się z prośbą  
o przygotowanie wystąpienia do Generalnej Dyrekcji Dróg Krajowych i Autostrad Oddział   
w Opolu oraz do Generalnej Dyrekcji Dróg Krajowych i Autostrad Oddział w Opolu Rejon  
w Kluczborku o udzielenie informacji na jakim etapie jest w chwili obecnej realizacja  
w/w zadania oraz jakie zostały podjęte działania w powyższym zakresie  w powyższej 
sprawie. 
Pan  Starosta poinformował, ze dzięki leasingowi trzymamy indywidualny wskaźnik spłaty, 
dzięki czemu w ogóle można uchwalić budżet na kolejny rok. Pan Starosta stwierdził,  
że obowiązywać zacznie art. dot. zrównoważenia budżetu, wydatków i dochodów bieżących. 
 
Ad.4 
 
Przewodniczący Komisji w związku z wyczerpaniem porządku obrad podziękował wszystkim 
za udział w dzisiejszym posiedzeniu i zamknął posiedzenie komisji.  
 
Na tym protokół zakończono.  
 
 
 
 
 
 

      Przewodniczący komisji 
      Mirosław Misiak 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Protokołowała 
Katarzyna Hołdys 

 


